



1254 Chemin Proven Rd, Quyon Quebec, J0X 2V0 – (613) 229 5397

NOTICE RE: COVID-19 and the Re-opening of the Province of Quebec

[French to Follow]

Le Circuit Quyon (LCQ) is happy to announce that we will be re-opening the Go-kart Track this upcoming weekend, May 23rd-24th. In light of our re-opening, the LCQ Staff wants to remind everyone the risk of contracting or spreading COVID-19 still exists. Several new policies will be implemented to ensure our customers and staff are safe and that we can continue to operate for the 2020 season.

Below is an overview and action plan which outlines the procedures that will be in effect at the Go-Kart track until further notice. **All customers and staff must follow the measures enforced while at the Go-Kart facilities.**

- **On-Site Sanitation:** There will be a Hand-Washing Site and Hand-Sanitization Site Track to ensure all customers are keeping up with hygiene standards. We ask that customers wash/sanitize their hands prior to and following their rental-kart session. We ask that all staff and customers **must** wash their hands after to using the bathroom facilities on site.
- **Physical Distancing:** Everyone on the premises must always respect the proper physical distancing. A minimum of 2 – meter distance must always be respected between customers and staff. There will be markers throughout our facility to promote and ensure social distancing is met at all times.
- **Sanitization of Go Karts and Equipment:** All go-karts will be disinfected following a rental kart session to ensure cleanliness is met. All helmets will be aired out, and sprayed with disinfectant to promote cleanliness and sanitation. There will be a \$3.00 Extra Fee/person on all Rental Karting for the inclusion of a reusable Head Sock to be worn underneath the helmet while on track. **We encourage those with helmets to bring their own to limit the use of our own helmets on the premises.**
- **Restriction in Number of Visitors:** Please limit groups to a maximum of 5 people.
- **Health of Customers:** We ask that if you have any symptoms similar to those of COVID-19 or any sort of health related sickness we ask that you stay home in order to stop the spread of sickness and COVID-19 in particular.

As recommendations change, or new directives are issued, we will update our customers and our staff on procedures to suit the changing environment. Our goal through all this is to ensure that LCQ can stay operational during the COVID-19 epidemic, that all our Staff and Customers stay safe and healthy, and that they have fun!

Regards,

LCQ Staff



RE : Notice COVID-19 and the Reopening of Quebec

Le Circuit Quyon est heureux d'annoncer la réouverture du Circuit de Go-Kart cette fin de semaine du 23 et 24 mai. À la lumière de la réouverture, toute l'équipe du Circuit Quyon voudrait rappeler à tous que les risques de contagion du COVID-19 existent toujours. Plusieurs politiques vont être implémentées afin de garantir la sécurité de nos clients et employés.

Vous trouverez ci-dessous un plan d'action qui énumère les diverses mesures et procédures qui seront mises en place au circuit et, ce, jusqu'à nouvel ordre.

- **Lavage de mains:** Il y aura une station de lavage de mains pour assurer l'hygiène des clients. Nous demandons que tous les clients lavent leur main avant et après chaque session sur la piste. Nous **exigeons** à tout employés et clients de laver leurs mains après être passé à la salle de bain.
- **Distanciation physique:** Toute personne devra respecter une distanciation physique d'un minimum de 2 mètres en tout temps entre les différents consommateurs et employés. Il y aura des marqueurs afin de promouvoir et assurer la distanciation sociale en tout temps.
- **Désinfection des Go-Kart et de l'équipement:** Tout les Go-Karts seront désinfectés après chaque session pour assurer leur propreté. Tous les casques de protection seront aérés et désinfectés après chaque utilisation afin d'assurer la désinfection et propreté de l'équipement. De plus, un frais de 3,00\$ s'appliquera pour toutes les locations de Go-Kart pour permettre l'inclusion du port d'un bonnet de protection réutilisable à mettre sous le casque lorsque sur la piste. En outre, nous encourageons tous ceux qui ont déjà un casque de l'apporter afin de limiter l'utilisation de nos casques.
- **Restriction du nombre de visiteurs:** S'il vous plait, limitez les groupes à un maximum de 5 personnes.
- **Santé des clients:** Nous demandons que si vous avez des symptômes reliés au COVID-19, ou quelconques problèmes de santé, de rester chez vous, afin de limiter la contagion du COVID-19.

Si les recommandations et directives venaient à changer, nous allons avertir nos clients et employés en conséquence des nouvelles procédures à suivre. Notre but est d'assurer que Le Circuit Quyon puisse rester ouvert durant la pandémie du COVID-19 et d'assurer que tous nos employés et clients puissent rester en sécurité et en santé, en plus d'avoir du plaisir!

Salutations,

L'équipe du Circuit Quyon